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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 26.11.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  26.11.2021, ora 1200, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, la 
sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri locali 
, din totalul de 11 consilieri locali.. 
              Participă la ședință d-na Nechita Mihaela consilier contabil și dl. Turcu Emil , consilier inginer 
din cadrul Primăriei Ciocani.   Nu participă la ședință dl. primar. 
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.      
              D-ra secretar- d-na jurist de la Prefectură a sesizat Primăria că există neconcordanțe între 
pășunea existentă, recepționată la OCPI Vaslui și cea inventariată prin hotărârea Consiliului local nr. 
43/29.10.2021.  D-na jurist l-a sunat pe dl. primar ca să modifice anexa la hotărârea nr. 43/ 29.10.2021 
pentru acest motiv.     
             Actualizarea pășunii făcută prin această hotărâre nu este corectă. 
             La Legea nr. 165/2013 , anexa 5 ,dl. ing. Motohoi a inventariat 303,2499 ha, minus 82,64 ha teren 
împădurit , rezultă o suprafață de  aprox. 210 ha pășune.  
             D-na secretar- câtă pășune ați avut concesionată la Asociație ? 
             Dl Lăzărescu- 237 ha pășune, dar s-a mai arat .  
             D-na secretar- iar dl. primar a găsit 201 ha pășune.       
             Este recepționată , avizată mai multă pășune în documentele de la OCPI Vaslui decât  cea 
inventariată prin hotărârea Consiliului local nr. 43/29.10.2021. 
             Dl. Turcu-  referitor la o parcelă de pășune ,aprox. 12 ha,  nu a fost inclusă  în inventarul 
domeniului privat (în anexa 5 la Legea nr. 165/2013)  de dl. ing. Motohoi la Legea nr. 165/2013- dar am  
inclus-o  în anexa la hotărârea nr. 43/ 29.10.2021, d-na Monica Petre, jurist  la Prefectura Vaslui a văzut 
și adresa de la OCPI Vaslui , că nu figurează cele 12 ha pășune, și ne-a spus să modificăm anexa la 
această hotărâre că altfel nu ne dă viza de legalitate.   
             Dl. Turcu- i-am trimis anexa la hotărârea Consiliului local refăcută. Vreo 35 ha de pășune nu a 
mai fost inclusă în inventar pentru că are carte funciară , se află lîngă dl. Petrovici. 
             D-ra secretar- actualizarea nu este corectă.  
             D-na Giușcă- această suprafață de 56,00 ha pășune există , are carte funciară , numai că nu este în 
anexă și va fi adăugată la suprafața de 201,86 ha în domeniul privat al comunei  , printr –o altă procedură 
legală.    Deci se va face carte funciară numai pe 201 ha pășune. Deci nu lipsește pășunea, nu a fost 
înstrăinată.         
            D-na secretar- am înțeles că dl. primar a obținut viza de legalitate penru hotărârea nr. 
43/29.10.2021.     
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi.pentru  și 4 
abțineri ( dl. Tofan, dl. Mocanu , dl. Diaconu și dl.. Hazu), cu mențiunea ca pășunea comunală să fie 
rediscutată , verificată și aprobată într-o altă ședință de Consiliu local  .   
            Dl. Hazu- cine a întocmit materialele de ședință? 



            D-ra secretar- eu,  spre deosebire de ședințele trecute , adică din luna iulie încoace . Dar dl. primar 
întocmește și dispoziții pe care le semnează numai dânsul, ex. dispoziția privind acordarea indemnizației 
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 d-nei Avram Maranda , care a fost întocmită și semnată numai de el, pentru că dispoziția întocmită de 
mine nu a vrut s-o semneze și i-a plătit și indemnizația numai pe baza dispoziției semnate de dumnealui. 
            Dl. Mocanu- și Prefectura îi aprobă?                                                        
            Președintele de ședință prezintă ordinea de zi și  se aprobă cu 11 voturi pentru.                                                                              
            Întrucât dl. primar lipsește , dl. viceprimar solicită suplimentarea ordinei de zi cu încă un proiect 
de hotărâre privind rectificarea bugetului local al comunei Ciocani.                                                                                   
            Se supune la vot suplimentarea ordnei de zi cu încă un proiect de hotărâre  privind rectificarea 
bugetului local al comunei Ciocani.și se aprobă cu 9 voturi pentru și 2 abțineri( dl. Mocanu și dl. Tofan).     
            Dl. Mocanu- de ce nu ne-a trimis acasă documentele referitoare la rectificarea bugetului local? 
            D-na secretar- ieri după amiază am primit documentele de la d-na contabil, iar referitor la referatul 
de aprobare, dl. primar mi-a spus ieri , 25.11.2021 ,să îl întocmesc eu. Referatele de aprobare se 
întocmesc de primar , da se pot scrie la calculator de secretar , dar se întocmesc de primar(inițiator).   
            Dl. Tofan – sunt de accord să se dea salariile asistenților personali, însoțitorilor , pentru 
învățământ , dar nu sunt de accord cu celelalte, vă mai trebuie să puneți piatră, vă mai trebuie niște 
miliarde ?                
               Președintele de ședință prezintă  primul proiect de hotărâre privind modificarea statului de 
funcții și organigramei aparatului de specialitate al primarului comunei Ciocani  și referatul de aprobare .  
           D-na secretar- prezintă raportul compartimentului de resort.   Este vorba de faptul că au fost 
organizate 3 concursuri pentru ocuparea a 3 funcții publice de execuție în compartimentul contabilitate , 
dn  care 2 funcții publice sunt pe perioadă nedeterminată , iar unul pe perioadă temporară.  
            Dl. Hazu – au fost făcute 3 angajări la contabilitate și noi plătim firmă ca să ne facă contabilitatea. 
N-au fost concursuri, nu s- a publicat nimic.  
            D-na secretar- vreau să vă spun , legat de d-na Tofan Elena, nu pentru faptul că este mama lui 
Ovidiu Tofan și colega mea, dar as vrea să știți că 2 dintre doamnele angajate au aceleași atribuții ca și d-
na Tofan , de operatol rol , deci la o Primărie de comună de 1800 locuitori avem 3 operatori rol, ceea ce 
nu am mai auzit, da,  se pot angaja 2 funcționari publici cu atribuții de agent fiscali , dar nu 3 operatori 
rol. D-na Tofan nu are nici acces la programul de taxe și impozite în sensul că nu poate face modificări, 
înregistrări, ieșiri  în program , i –a fost blocat programul. 
            În statul de funcții erau 2  funcții publice vacante și unul temporar vacant și ele trebuie să figureze 
ocupate , pentru că s-au ocupat , nu mai sunt vacante.  
            D-na secretar – normal trebuia măcar una dintre persoanele angajate să fie agent fiscal , pentru că 
d-na Mihalache Mariana era agent fiscal (referent cu atribuții de agent fiscal).  
            D-na secretar- pe lîngă organigama aparatului de specialitate al primarului mai este o organigramă 
a asistenței medicale comunitare , adică 37 de posturi de asistenți personali și 2 posturi de asistență 
medicală comunitară (un post de asistent medical comunitar și un post de mediator sanitar , care este 
vacant în prezent) . 
            D-na Giușcă   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate .  
            Dl. Mocanu- Consiliul local are în subordine Biblioteca și Serviciul voluntar penru situații de 
urgență?  
            D-na secretar – da.  
            Dl. Mocanu- cine a întocmit organigrama? 
            D-na secretar- eu am întocmit-o , este un model de organigramă, compartimentul contabilitate se 
subordonează primarului, mai avem 3 funcții publice vacante de polițiști locali  . 
            Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 8 voturi pentru și 3 abțineri (dl. Diaconu, dl. Tofan 
, dl. Mocanu).                                                
            Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea proiect de hotărâre privind completarea hotărârii 
Consiliului local nr. 48/29.10.2021 privind aprobarea acordării unui sprijin material/financiar  Parohiei 



comunei Ciocani,  judeţul Vaslui, reprezentată de preot paroh Popa Corneliu  și referatul de aprobare .    
            D-l viceprimar prezintă raportul compartimentului de resort.  
            D-l Năstase   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate . 
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            D-l Petrovici   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate . 
            Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă în unanimitate de voturi. 
            Președintele de ședință prezintă ultimul proiect de hotărâre privind aprobarea  rectificării 
bugetului local de venituri și cheltuieli al Comunei Ciocani , rectificarea a- IV -a  anul 2021   și referatul 
de aprobare .    
            Dl. Lăzărescu – de ce nu au fost date documentele de rectificare odată cu celelalte materiale de 
ședință.              
            D-na Nechita  noi am așteptat să vină bani de la Guvern pentru salariile asistenților personali ,                                                                                  
însoțitorilor . Faptul că nu au venit și nici la nivel național nu s-a aprobat  rectificarea de buget , noi am                                                                                   
așteptat , am făcut scris la Consiliul Județean și la Ministerul de Finanțe am cerut bani, nu ni s-au dat , am 
făcut pe ultima sută de metri rectificare , ca să putem acorda salariile pe data de 07 a lunii.  
              D-na Nechita , consilier contabil -  prezintă raportul compartimentului contabilitate. 
              Dl. Mocanu – păi ați așteptat să  vă dea bani sau trebuiau să vă dea banii ? Care a fost răspunsul 
că au sau nu au bani? 
              D-na contabil- nu au bani și au spus să ne descurcăm.  
              Dl. Mocanu –deci instituțiile de la care trebuiau să vină banii au spus să ne descurcăm noi.  
              D-na contabil- da , au spus să luăm din bugetul local pînă ne vin banii de la Guvern , banii vor 
veni , dar ca să putem plăti salariile asistenților personali acum în luna decembrie pentru luna noiembrie 
am luat din anumite capitole din bugetul local , care nu sunt folosiți în momentul de față ca să putem da la 
salarii . 
               Dl. Tofan – din bugetul local, de unde? 
               D-na contabil – am luat de la drumuri , din cap. 84 am luat 133.250 lei și i-am dus așa , i-am dus 
la anumite capitole unde avem nevoie de bani ca să putem face plăți , ca să putem termina cu arieratele , 
am dus la clopot , pentru că și clopotul trebuie plătit , în sensul că este hotărâre de Consiliu cu valoarea  , 
părintele a obținut oferte și având o hotărâre cu valoarea ,pentru a putea să finanțăm clopotul , trebuie să 
prindem în buget pentru că noi efectiv nu aveam bani în buget, banii i-am distribuit pe capitolul de la 
religii . 
               Dl. Mocanu-  de la drumuri de unde ați luat , din ce segment ați luat banii , de la poduri , de la 
piatră, de la nisip ?  
               D-na contabil- de la drumuri , de la cap. construcții, da.  Nu există piatră.  
               Dl. Mocanu-   dacă aveți vreo răspundere pe drumuri. 
               D-na contabil- eu nu am o răspundere pe drumuri, eu vă spun  ce înseamnă finanțele.   Am luat 
niște bani de la drumuri pe care nu-i pot folosi pănă la sfârșitul anului ca să putem finanța salariile la 
asistenții personali , să mai putem plăti cadourile la copii , să plătim clopotul și unele mici cheltuieli , ex. 
poștă – 1500 lei , carburant.      
               Dl. Hazu- la poștă erau 45 mii lei , parcă nu era 1500 lei.  Nu-i suplimentare? 
               D-na contabil-  da, nu-i suplimentare , noi nu mai avem bani , ultima plată care am făcut-o la 
poștă , a fost luna trecută  la poștă , a fost de 700 de lei  pentru jumătate din luna octombrie ca valoare, eu 
nu mai aveam buget acolo. 
               Dl Hazu- la poștă eu am văzut vreo 45 mii lei. 
               D-na contabil- n-avea cum să fie la poștă  45 mii lei  , 45 mii lei n-au fost niciodată așa ceva 
,uitați-vă la cap. 51.02 ,  uitați-vă la cap. 51.02.01, art. 20.01.08- 1500 lei  . În trim, IV s-au trimis adrese 
de popriri de la taxe și impozite .  În trim. IV s-a plătit la poștă 700 de lei, vă arăt și ordinul de plată , în 
bugetele anterioare s-a mai luat de la poștă și s-au dus  la alte capitole, eu vă spun ce am în trim. IV 
deschideri , eu nu știu ce a fost în urmă , eu vorbesc de când sunt eu  , eu la momentul de față  ultimii 
banii pe care i-am avut în 20.01.08,   700 lei , i-am plătit pentru jumătate din luna octombrie , iar facturle 



de poștă vin pe borderouri .       
              Dl. Hazu- și d-na Vasilica ,10 mii de lei pe trimestru.  
              D-na contabil- eu sunt venită din luna iunie, eu în momentul de față nu mai am banii ăștia ca să 
mai plătesc ultimele facturi pe luna noiembrie care sunt scadente la poștă.  Astea sunt verificabile, 
facturile  
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la poștă vin tot timpul la taxe și impozite , vin în spate cu borderourile ,am făcut contract cu poșta pentru 
că avem reducere la fiecare plic în parte. În loc de 8,40 lei pentru un plic cu recomdare de primire  , noi 
plătim mai puțin cu 20% .  Avem contract și avem scutire 20%  la peste 100 de plicuri. 
               Dl. Tofan- explică modalitatea de transmitere a plicurilor recomandate.  
               D-na Giușcă- deci luați bani de la un capitol și-i duceți la alt capitol pentru a plăti salariile 
asistenților personali. 
               D-na contabil- mai avem 15.000 lei pentru alte cheltuieli, diverse , papetărie , ce s-a mai luat , 
facturi din urmă care nu au fost introduse , pe care eu le-am verificat acum  și acum trebuie să le plătim .  
               Dl. Mocanu-  la combustibil? 
              Am făcut niște confruntare la furnizori și am găsit niște facturi , nu s-au plătit niște facturi , este 
vorba despre salubrizare, de la Infotrust cîte una pierdută , nu erau prinse de d-na dinainte , eu ce am găsit 
, eu fac acum inventarierea facturilor, ce găsesc și nu este în regulă vorbesc cu fiecare furnizor în  
                                                                                    
parte , ne punctăm pe fiecare factură în parte.  Poate nu au fost introduse, poate s-au pierdut.                                                                                   
             La școală avem o primă de instalare pentru o doamnă profesoară de religie , care conform legii 
are dreptul. Noi doar deschidem pentru ei creditele bugetare , banii sunt ai  lor, este bugetul lor .  
             D-na Giușcă- spuneați de cadourile pentru copii , despre ce sumă e vorba? 
             D-na contabil- 15.000 lei. 
             D-na Giușcă- aveți un număr de copii ? 
             D-na contabil – da , sunt 202 copii de la grădiniță și pînă la gimnaziu , estimativ numărul, am un 
tabel de la d-na director cu numărul de copii. Noi am făcut o estimare de 15.000 lei, sumele sunt pe grupe 
de vârstă. 
             D-na Giușcă- avem foarte mulți copii care frecventează cursurile la Bârlad , care ar trebui să 
primească și ei cadouri. Să se facă niște cadouri în plus , ca să primească toți copiii. 
            Dl. Tofan- ați spus că luați 133.250 lei de la drumuri, din ce facturi luați, de la piatră . Ce facturi 
plătiți? 
            D-na contabil – depinde ce primim, nu plătesc motorină de la construcții , de la drumuri , banii 
ăștia au prinși în buget de la început. . Decât să-i țin acolo în excedent , i-am luat și-i duc acolo unde am 
nevoie , pănă ne vin banii pentru salarii. 
             Dl. Hazu- dl. vice dacă ați avut banii ăștia  în buget, de ce n-ați făcut podurile , am avut lucrări în 
sat , de ce nu s-au cheltuit banii ăștia când am  avut lucrări în  sat ?       
             Dl. Hazu-  am avut bani la drumuri , am avut lucrări neterminate în sat , sunt lucrări de 2 ani., de 
ce nu s-au cheltit banii ăștia pentru lucrări ? 
             Dl. Hazu-  sunt lucrări neterminate.              
             D-na contabil- dacă ar fi lucrări care încep,  s-ar plăti facturile în 30, 60 de zile. 
             Dl. Hazu-  sunt lucrări neterminate de 2 ani . 
             D-na contabil- nu mă interesează.  
             Dl. Hazu-  dar pe mine mă interesează.  
             D-na contabil- nu mă întrebați pe mine. 
             Dl. Hazu-  eu l-am întrebat pe dl. vice, nu pe d-voastră.. 
             Dl. Hazu- dl. vice de cîte ori v-am întrebat de ce nu se fac lucrări, mi-ați spus că nu sunt bani, au 
fost , erau bani  . 
             Dl. Tofan- vă bateți joc de comuna asta.  
             Dl. Mocanu – facturile de piatră, de nisip, unde se găsesc, vreau să știu și eu ce cantitate de 



material se aduce.  
             D-na contabil – le găsiți la contabilitate.              
             Dl. Hazu- ne-ați mințit mereu, că nu sunt bani.  
             Dl. Mocanu – singura soluție este să chemăm corpul de control al prefectului .  
             Dl. Tofan- la art. 20.01.30  se suplimentează cu 15.000 lei , despre ce-i vorba , că eu n-am primit 
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acasă, de asta vă întreb . 
             D-na contabil- aici sunt diverse cheltuieli pt. funcțonarea Primăriei, ex. o factură urgentă de 
energie pe care trebuie să o plătim, ex. o factură de iluminat public  de 6000 și ceva lei , eu trebuie s-o 
achit, dacă nu, ne taie lumina. E vorba de facturi urgente care trebuie plătite pănă o să ne vină banii de la 
Guvern. . 
             Dl. Tofan- la art. 20.30.30 se suplimentează cu 15.000 lei iar, pentru ce sunt? 
             D-na contabil- la diverse, intră pe alt capitol  
             Dl. Hazu- asistenții personali la ce capitol sunt? 
             D-na contabil- cap. 68 . 
             Dl. Tofan- e suma de 51.140 lei ? 
             D-na contabil – da și cu suma de 8300 lei.  
             Dl. Tofan- la art. 20.30.30  nu mi-ați răspuns . 
             D-na contabil – e vorba de cheltuieli cu bunuri și servicii , urgențe pînă la rectificarea următoare , 
dacă sunt .  
             Dl. Tofan- la art. 71.01.03-  25.000 lei ? 
             D-na contabil – aici sunt obiectele de inventar.  
             Dl. Tofan-  cap. 61.02.05, art. 20.01.30  , sumele de 1400 lei și 5700 lei  unde le-ați dus ? 
             D-na contabil – în cap. 68 .- pentru  salarii .                                                                                      
             Dl. Tofan- la  cap. 66.02.50, art. 20.01.30  ați diminuat cu 2000 lei?                                                                                    
              D-na contabil – da , sunt de la instituții sanitare și-i ducem tot la cap. 68.  
              D-na contabil – la cap. 67.02.50 - aici este vorba de clopot. , de culte.                                        
              Dl. Tofan-  cap. 70.02.06 se suplimentează cu 5000 lei ? 
              D-na contabil – aici este alimentare cu apă , 35.000 lei. 
              D-na secretar- e vorba de apa de la Crâng? 
              D-na contabil – aici am niște facturi de anul trecut , de la ADIV, adică de la salubritate,  
              D-na secretar- trebuie să faceți plata pentru gunoi? 
              D-na contabil – da.  Taxa pentru Asociația de Dezvoltare este de 5900 lei pe lună , la finalul 
anului se face o regularizare , cu cei de la Urbana. 
              D-na secretar- ce reprezintă 5900 lei?  
              D-na contabil – taxa de salubrizare. Este contractul cu Consiliul Județean.  
              D-na secretar- oamenii își plătesc taxele de gunoi.  
              D-na contabil – la art. 20.01.30 – suma de 30.000 lei este iluminatul public-revizuiri, stâlpi  și 
luminițele pentru Crăciun. 
              Dl. Hazu- iar luminițe pentru Crăciun? 
              Dl. Tofan – astea s-au plătit anul trecut.   
              Dl. Hazu- de 200 milioane luăm luminițe pentru Crăciun? Nu vrea nimeni luminițe de Crăciun 
anul ăsta. Dați cadouri la copii. Nu am  vorbit odată în Consiliu . Nu vrea nimeni luminițe de Crăciun. 
              Dl. Tofan – ce-ați luat d-voastră acum de 200 milioane ? 
              D-na contabil –nu am luat nimic eu.   
              Dl. Tofan – cât costă instalația toată?  
              Dl. vice – se fac revizii la becuri.  
              Dl. Tofan – care becuri?  
              D-na contabil – o parte din banii ăștia sunt cheltuieli cu reviziile, cu ENEL-ul , Eon-ul.  
              Dl. Hazu- nu vine nici un ENEL.  
              D-na contabil –veniți la mine în birou să vă arăt facturile. 
              Dl. Tofan – din toate articolele astea avem și motorină aici, piatră , nisip? 
              D-na contabil – nu.  
              D-na secretar- în această rectificare nu sunt prevăzute sume pentru plata pietrei și motorinei ? 



              D-na conabil – nu.   
              Dl. Tofan – specificați că nu sunt de accord, decât pentru plata salariilor asistenților personali, 
pentru învățământ,  pentru clopot , pentru copii , facturi strict necesare, în rest eu nu sunt de accord . 
              D-na secretar- când mai faceți rectificări, specificați și ce reprezintă capitolele. 
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              Dl. Tofan – și când mai faceți rectificări să ne trimiteți și nouă acasă din timp materialele ca să 
ne putem documenta.  
              Dl. Hazu- ați rezolvat și cu manopera la centrală? 
              Dl. Tofan – cîți bani plătim pe lună la internet?  
              D-na conabil – 1900 lei , 2000 lei, este Romtelecomul, urmează să vină RDS.  
              D-na  Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate . 
              Supus la vot proiectul de hotărâre se adoptă cu 7 voturi pentru. și 4 voturi împotrivă (dl. Tofan, 
dl. Mocanu , dl. Diaconu și dl.. Hazu  ) 
.            Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 

 

                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                          Lăzărescu Dorin                                                                            Abaza Iosefina                                                              
 
 
 

 
 


